
OSNOVNA ŠKOLA BOGUMILA TONIJA 

SAMOBOR 

Ivana Perkovca 90 

10430 Samobor 

 

Samobor, 29. 4. 2022. 

 

Zaključci 15. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, održane 27. 4. 2022. 

godine: 

 

Sjednici su nazočili ravnateljica Milena Kolarec, Ivana Čališ, Lucija Peles, Gordana Vrzić, Ismeta 

Čerkez i Mirela Crnjak Topolovec te zapisničar Dalibor Petrina. 

 

Dnevni red 15. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

  

Zapisnik s 14. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

Školski odbor donosi Odluku o raspisivanju natječaja za imenovanje ravnatelja. Svi članovi su 

suglasni da se natječaj objavi u Narodnim novinama i web stranici Škole dana 4. 5. 2022. godine. 

 

Izabrana kandidatkinja po natječaju za učiteljicu u produženom boravku je odustala od postupka 

zapošljavanja zbog odrađivanja otkaznog roka kod poslodavca kod kojeg joj prestaje radni odnos. 

Zbog takvog ishoda ravnateljica će do završetka nastavne godine zaposliti učiteljicu Ivu Martinko, 

koja je u više navrata radila u Školi na zamjenama. 

 

Na natječaj za radno mjesto kuharice na neodređeno puno radno vrijeme javila se samo jedna 

kandidatkinja, Štefanija Paukovac. S obzirom na to da je u Školi bila zaposlena do 60 dana i dokazala 

se kao stručna i vrlo vrijedna radnica, ravnateljica predlaže zasnivanje radnog odnosa s imenovanom. 

Školski odbor jednoglasno prihvaća prijedlog. 

 

Po zadnjem Pozivu za iskaz interesa za obavljanje poslova pomoćnika u nastavi sklopljen je ugovor o 

radu s Anom Tandarić Fadigom, što Školski odbor jednoglasno prihvaća. Dogovor Upravnog odjela za 

društvene djelatnosti Grada Samobora i Škole o sklapanju ugovora o djelu s Ivanom Vulićem nije 

moguće realizirati jer se ugovor o djelu može sklopiti jedino za produženi boravak koji se financira iz 

proračuna Grada Samobora. Učenik kojemu je dodijeljen imenovani pomoćnik u nastavi pohađa 

redovnu nastavu, a pomoćnici se financiraju iz projekta Vjetar u leđa te se s njima isključivo sklapa 

ugovor o radu. Zbog svega navedenog Škola objavljuje novi poziv za pomoćnike u nastavi, što već 

postaje uobičajena praksa s obzirom na potrebe Škole. 

 

Od Ministarstva znanosti i obrazovanja zatražena je suglasnost za zapošljavanje jednog stručnog 

suradnika, a zbog sve većeg obima posla i raznih zaduženja administrativnog osoblja (što od strane 

državnih institucija, što od strane službi lokalne i područne (regionalne) samouprave) Ravnateljica će 

zatražiti suglasnost za zapošljavanje administrativnog djelatnika. 

 

 

Sjednica je završila u 18,45 sati. 

 

 

Predsjednica Školskog odbora  

           Gordana Vrzić  


